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Till idrottsnämnden  

 

Anmälningsärenden  

 

 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottsnämnden (meddelandelista)  

 2009-10-08 - 2009-11-10. 

 
b) Handikapprådets protokoll nr. 6 /2009-09-08 och nr 7 /2009-10-27. 

 

c) Ny lokalisering för nya tekniska nämndhuset. Svar på remiss, kontorsyttrande. 

 

d) Granskningsrapport Spånga tennis och bordtennisklubb 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

  
    

 

 

 



 

 
Idn 2009-10-20  Nr 5  a) 

 

 

 

 

MEDDELANDEN (händelser) 

2009-10-08 -- 2009-11-11 

 

 

 

 
 

 Idrottsförvaltningen 

Riktning 

 

             Hid        Datum 

Info     Ärendemening Diarienr    

Notering Handläggare                        

In  2009.2113    

Handikappolitiska Indikatorer för 2010, 

Finansroteln 

Indikatorer för 2010 2009/1022 IDF 407  2009-10-16 

 Planeringsavdelningen    

In  2009.2168    

Styrning och uppföljning av 

miljöprogrammet Dnr 420-131/09, 

Stadsrevisionen 

Styrning och uppföljning av 

miljöprogrammet 

2009/1052 IDF 124  2009-10-27 

 Administrativa avdelningen    



 

 
STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH       PROTOKOLL NR. 6/2009 

AB STOCKHOLM GLOBE ARENA           §§ 40 - 47 

HANDIKAPPRÅD 
 

Tid: Tisdagen den 8 september 2009, klockan 15.00 - 17. 00 

 

Plats: Tekniska nämndhuset, Fleminggatan 4 

 

Justerat : 2009-10-06 

 

 

 

Dolores Back    

  Bo Olsson 

  Sekreterare 

 

Therese Rudolfsson 

 

Ledamöter: 
Dolores Back,  NHR ordförande 

Eva Söderbärj,  FUB vice ordförande 

Nils Blomqvist,  RBU 

Kjell Hamberg,  R  

Therese Rudolfsson,  DHR 

Boris Samuelsson,  SRF 

Nils Ander,   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 
Gunnar Augustsson,  SDF 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Åke Roxberger, idrottsförvaltningen 

Gunnar Berglund, idrottsförvaltningen 

Tore Söderström, idrottsförvaltningen 

Lennart Öström, sekreterare 

Bo Olsson, sekreterare 

 

 

§ 40 

Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 41 

Justering av dagens protokoll 
 



 

 
BESLUT 

Ordförande Dolores Back och Therese Rudolfsson, utses att justera dagens protokoll. 

§ 42 

Information från idrottsförvaltningen 

 
Gunnar Berglund informerade om idrottsförvaltningens fiskeverksamhet 

Idrottsförvaltningen bedriver tillsammans med bl.a. fiskeklubbar och länsstyrelsen ett omfattande 

fiskevårdsarbete. Det är allt ifrån biotopvård till utsättning av fisk. Förvaltningen har också i samråd 

med fiskeklubbar viss verksamhet för personer med funktionsnedsättning främst i Magelungen.  

 

Rådet betonar att det är viktigt att frågan utreds om hur de tillgänglihetsåtgärder och aktiviteter 

som förvaltningen gör skall marknadsföras och hur de som är intresserade kan hitta och ta del av 

de aktiviteter som faktiskt finns.     

 

Förvaltningen undersöker hur detta skall göras och återkommer till rådet. 

 

Tore Söderström presenterade bygget av en idrottshall vid Frans Schartaus 

gymnasium, Skanstullshallen. 
Efter flera överklagande har nu planeringen för bygget kommit igång. Byggstart var i augusti och 

invigning beräknas till våren 2011. Byggnaden planeras utifrån liknande koncept som 

Sköndalshallen. 

 

Rådet framförde vikten av att hallen får ett golv som är lätt för rullstolar att köra på och att 

färgsättningen skall var bra för personer med synskada. 

  

Åke Roxberger gav följande information från idrottsförvaltningen 
- Till nämnden den 15 september kommer förvaltningen att redovisa tertialrapport 2 och 

delårsbokslut per den 31 augusti 2009. Budgeten bedöms vara i balans. 

- Nämnden kommer också att få ett förslag till förlängt hyresavtalet för Kronobergsbadet och 

rivning av Aspuddsbadet för att kunna bygga förskola på tomten. 

 

- Åke Roxberger har deltagit i en workshop om hur arbetet med projektet Stockholm, världens 

mest tillgängliga huvudstad, bedrivits och hur det skall utformas i framtiden. Under workshopen 

framkom att det är viktigt att ha en central funktion, helst på stadsledningskontoret, som jobb 

med frågorna och att varje förvaltning har egen kompetens. 

 

- Handikappbadet i Stora Sköndal. Förvaltningen har gett en konsult i uppdrag att jobba fram ett 

avtal med stiftelsen. Förvaltningen har planer att för kommande år satsa 10 mnkr på renovering 

och utveckling av badet. 

 

Rådet framhöll att det finns ett stort behov av att rusta anläggningen och att detta måste ske 

omgående så att badet inte förfaller helt. Önskemål finns också att det installeras ljudfyr och 

talande termometer på bryggan vid sjön för synskadade, att ett skärmtak läggs över bassängen 

för att försvåra och förhindra skadegörelse. Det är viktigt att även friluftsbadet fräschas upp.  

 

Rådet betonade också att det är viktigt att besökarna till badet hålls informerade via information 

som sänds till de olika handikappföreningarna och HSO om vad som är på gång . En 

referensgrupp bör bildas som representerar olika grupper av funktionshinder. Ett möte med 

berörda bör också ordnas så snart planeringen kommer i gång. 



 

 
 

  

 

- Åke Roxberger för samtal med trafikkontoret om parkeringsplatser vid Beckomberga sim- och 

idrottshall 

 

- Arbetet vid Hellasgården är i stort klart. Diskussioner förs om nivåer under vattnet vid bryggan 

och möjligheten att placera en lift vid vattnet. 

 

- En skrivelse har kommit till förvaltningen om att ridskoleverksamheten vid Träffstugan skall 

upphöra. Förvaltningen har svarat att ridverksamhet inte är Träffstugans uppgift utan hänvisar till 

ridklubbarna. Om behov finns kommer förvaltningen att ta kontakt med ridklubbarna för att 

utöka verksamheten. 

 

 

§ 43 

Bordlagda frågor 
”Barnperspektiv inom handikappråden.”   

 

Beslut 
Frågan bordlades och ordförande Dolores back uppmanade rådets ledamöter att noga läsa 

rapporten till kommande sammanträde 

 

 

§ 44 

Information från HSO och kommande utbildningar 
Dolores Back informerade om följande kurser och seminarier 

 

- Seminarium för KHR om FN-konventionen om rättigheter för personer med 

funktionsnedsättning den 15 september. Dolores Back och Bo Olsson kommer att delta i ett 

liknande seminarium den 21 september. 

- Inbjudan till Nordiska Afasidagen den 12 oktober 

- Kurs om Tillgängliga bostadsområden 6 oktober 

- Konferens Lättläst 2010 på Armémuseet den 28 september 

- Stadens budget och verksamhetsplan 2010 den 2 november 

- Kurs om brandsäkerhet den 22 oktober 

 

BESLUT 
Hela rådet deltar i kursen om Brandsäkerhet och i informationen om stadens budget deltar 

Dolores Back, Eva Söderbärj, Nils Blomqvist och Kjell Hamberg 

 

 

§ 45 

Balanslista pågående ärenden  
Bordlades till nästa sammanträde. 

 



 

 
 

§ 46 

Övriga frågor 
 

Sammanträde tillsammans med idrottsnämnden 
Enligt planen skall rådet delta i idrottsnämndens sammanträde den 20 oktober 2009. Detta möte skjuts 

upp till den 24 november. Diskuterades vilka frågor som rådet skall ta upp med nämnden. Aktuella 

frågor är handikappbadet vid Stora Sköndal, Beckomberga sim- och idrottshall och Hellasgårdens 

tillgänglighetsanpassning. Rådet bör tala om vad rådet kan och att rådet vill vara med från början i olika 

processer. 

 

Beslut 
En arbetsgrupp bestående av Dolores Back, Eva Söderbärj, Boris Samuelsson och Bo Olsson 

träffas den 6 oktober klockan 12.30 för att diskutera frågan. 

 

 

§ 47 

Kommande sammanträde 
Sammanträdet den 20 oktober ställs in och ordförande Dolores Back och förvaltningen samråder om 

nytt datum.  

_____ 

 

 

 



 

 
STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH     PROTOKOLL NR. 7/2009 

AB STOCKHOLM GLOBE ARENA        §§ 48 - 56 

HANDIKAPPRÅD 

 

Tid: Tisdagen den 27 oktober 2009, klockan 15.00 - 17. 00 

 

Plats: Tekniska nämndhuset, Fleminggatan 4 

 

Justerat : 2009-11- 11 

 

 

 

Dolores Back    

  Bo Olsson 

  Sekreterare 

 

Eva Söderbärj 

 

Ledamöter: 
Dolores Back,  NHR ordförande 

Eva Söderbärj,  FUB vice ordförande 

Gunnar Augustsson,  SDF 

Nils Blomqvist,  RBU 

Kjell Hamberg,  R  

Boris Samuelsson,  SRF 

Nils Ander,   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 
Therese Rudolfsson,  DHR 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Inger Båvner, idrottsförvaltningen 

Åke Roxberger, idrottsförvaltningen 

Roger Karlsson 

Mona Nordström 

Bo Olsson, sekreterare 

 

 

§ 48 

Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 49 

Justering av dagens protokoll 
 



 

 
BESLUT 

Ordförande Dolores Back och Eva Söderbärj, utses att justera dagens protokoll. 

§ 50 

Bordlagda frågor 
”Barnperspektiv inom handikappråden.”   

Då ett fåtal läst rapporten bordlades frågan till nästa sammanträde och ordförande uppmanade alla att 

läsa rapporten till kommande möte. 

 

Översyn av stadens lokaler vad gäller utrustning för hörselskadade 
Arbetsgruppen, bestående av Gunnar Augustsson, Boris Samuelsson och Bo Olsson, har ännu inte 

sammanträtt och frågan bordlades. Boris Samuelsson ifrågasatte om behov finns att han sitter med i 

gruppen. Rådet beslöt att Gunnar Augustsson och Bo Olsson fortsätter arbetet. 

 

BESLUT 
Rådet beslöt att ånyo bordlägga frågorna 

 

 

§ 51 

Information från idrottsförvaltningen 
Inger Båvner och Åke Roxberger informerade om stadens budget för 2010 och framtida projekt.  

Det är en budget i en svår ekonomisk situation. Staden befarar att arbetslösheten nästa år kommer att 

vara 10-12% och ungdomsarbetslösheten ännu större.  

Förvaltningen beräknar att kostnaderna måste minska med ca 41 mnkr för kommande år. Förvaltning är 

intäktsberoende och av budgeten på ca 600 mnkr uppgår intäkterna till ca 280 mnkr och farhågor finns 

att det blir svårt att bibehålla intäktsnivån. Budgetarbetet kommer att vara tufft och begränsningar 

kommer att ske i både verksamhetsdriften och investeringar. Investeringsbudgeten för 2010 beräknas 

vara 250 mnkr, vilket innebär att medlen endast räcker till att fullfölja de projekt som redan påbörjats. 

 

Ombyggnationerna och upprustning av fyra sim- och idrottshallar planeras. Start sker med Farsta sim- 

och idrottshall år 2011, därefter Åkeshov 2012 och år 2014 startar arbetet med Vällingby och 

Västertorps sim- och idrottshallar. 

 

Frågan om bättre information och marknadsföring av de tillgänglighetsåtgärder som genomfört 

aktualiserades. Förvaltningen återkommer med en redovisning till kommande sammanträde. 

 

 

§ 52 

Uppföljning av rådet påpekanden/Balanslistan 
Roger Karlsson, förvaltare på fastighetsavdelningen redovisade de arbeten i balanslistan som 

färdigställts, se bilagd balanslista. Har framförde också att det är viktigt att förvaltningens förvaltare 

deltar när rådet gör besök på anläggningarna, dels för att direkt kunna svara på vad som är möjligt och 

dels för att undvika missuppfattningar. Roger Karlsson föreslog också ett extra möte för att tillsamman 

med honom besöka anläggningar där det finns problem med att lösa tillgänglighetsfrågorna. Ex. 

Skärholmens sim- och idrottshall, Hässelbyhallen och af Chapman.  

 

Rådet diskuterade också möjligheten att vara med i ett tidigare skede vid nya projekt och möjlighet att få 

se ritningar över planerade åtgärder. 



 

 
 

 

BESLUT    
Rådet beslöt om ett extra möte med deltagande av ordförande Dolores Back, Eva Söderbärj,  Nils 

Ander och Boris Samuelsson för att tillsammans med Roger Karlsson besöka vissa anläggningar. 

 

 

§ 53 

Inför träff med idrottsnämnden 
Den 24 november är det planerad ett möte tillsammans med idrottsnämnden. Rådet diskuterade att föra 

fram bl.a. följande 

 Visa på goda exempel, Hellasgården, Beckomberga sim- och idrottshall och Flatenområdet 

 Projekt som rådet vill prioritera, Sköndalsbadet  

 Tillgänglighetsåtgärder som kvarstår 

 Marknadsföring och information 

 Utveckling av ”Spindeln i fritidsnätet”/Fritid för alla 

 

Arbetsgruppen bestående av ordförande Dolores Back, Eva Söderbärj, Boris Samuelsson och Bo Olsson 

träffas den 11 november för att arbeta vidare med en presentation till idrottsnämnden. 

 

 

§ 54 

Information från HSO och kommande utbildningar 
Följande kurser är planerade 

 

- Stadens budget och verksamhetsplan 2010 den 2 november 

 

BESLUT 
I informationen om stadens budget deltar Dolores Back, Eva Söderbärj, Nils Blomqvist och Kjell 

Hamberg 

 

 

§ 55 

Övriga frågor 
Ordförande Dolores Back och Bo Olsson har träffat Tommy Ågren från Stockholm Globe Arenas för att 

diskutera hur samarbetet skall vara i framtiden. Tommy Ågren framförde att Globen tycker det är viktigt 

med kontakten med rådet och har flera tillgänglighetsfrågor han vill diskutera med rådet. Inför 

kommande år diskuterades att ha 4 råd tillsammans med Globen och att de inte deltar i de övriga 

sammanträdena. Mötesmallen ser ut som följer - Ett möte i februari/ mars, ett i början av juni inför 

sommarens planerade servicearbeten och ett möte i början på hösten samt ett avslutande i nov/dec. I 

samtalet föreslogs också ett sammanträde med Globen den 3 december klockan 16.00  

 

BESLUT 
Rådet beslöt att ha ett sammanträde i Globen den 3 december 2009 och att planera in fyra 

sammanträden tillsammans med Globen under 2010. 

 



 

 
 

§ 56 

Kommande sammanträde 
Sammanträdet den 10 november ställs in . Nästa sammanträde blir den 24 november 2009 klockan 15.00  

-17.00 endast för rådet och från 17.00-17.30 tillsammans med idrottsnämnden.  

Decembersammanträdet är den 1 december med traditionellt julbord. 

 

____________ 


